
 یـــک روز پـــس از بیانات رهبـــر معظم 
انقـــاب دربـــاره مذاکرات کـــه در آن، 
ی  بخش هـــا و  لـــت  و د لیت  مســـئو
مختلـــف جامعـــه را نســـبت بـــه ایـــن 
تحـــول جدید کـــه صرفاً در سیاســـت 
تعییـــن  اســـت  داده  وی  ر خارجـــی 
کرده اند، رئیس  جمهوری نیز نســـبت 
بـــه این مســـأله واکنـــش نشـــان داد. 
مســـعود پزشـــکیان دیروز در جلســـه 
هیـــأت وزیـــران، کـــه اولیـــن جلســـه 
هیـــأت دولـــت پـــس از جلســـه رهبر 
بـــا مدیـــران ارشـــد  انقـــاب  معظـــم 
ســـه قـــوه بـــود، ابتـــدا »از رهنمودها و 
ســـخنان حکیمانه رهبر معظم انقاب 
اســـامی« قدردانی کرد و سپس گفت: 
»رونـــد مذاکـــرات به شـــکل عـــادی و 
معمولی جریان دارد و امور کشـــور نیز 
در مســـیر طبیعی خـــود در حال اجرا و 

پیگیـــری بوده و بـــه هیچ وجـــه حتی 
بـــرای ثانیـــه ای معطـــل ایـــن مباحث 
و مســـائل نمی شـــود؛ البتـــه بـــه طـــور 
طبیعـــی از اینکه توافقی صورت بگیرد، 

اســـتقبال می کنیـــم.«
در جلســـه دیـــروز هیأت وزیـــران وزیر 
از آخریـــن  امـــور خارجـــه گزارشـــی 
وضعیت و رونـــد مذاکـــرات جمهوری 
اســـامی ایران و ایالات متحده آمریکا 
و نیـــز مباحـــث مربـــوط بـــه مذاکرات 

شـــنبه آتی ارائـــه کرد.
امـــا این مســـأله، تنها یکـــی از مباحث 
مطـــرح شـــده در ایـــن جلســـه بـــود. 
باقی مباحث مطرح شـــده در جلســـه 
هیأت وزیـــران، ناظر بر پیگیری ســـایر 
مســـائل، مشـــکات و امور کشور بود.
چنان کـــه دیـــروز وزیر نیرو گزارشـــی 
از آخریـــن وضعیت بازگشـــت تعدادی 
از نیروگاه هـــا بـــه مـــدار که بـــه خاطر 
تعمیرات از شـــبکه خارج شده بودند، 
به هیـــأت وزیـــران ارائه کرد. مســـعود 
پزشـــکیان هـــم پـــس از پایـــان ایـــن 

گـــزارش، اعام کـــرد: »اولین محموله 
پنل هـــای خورشـــیدی تأمین شـــده از 
خـــارج تـــا چنـــد روز آینده وارد کشـــور 
می شـــود و باید کار نصـــب و راه اندازی 
آنهـــا در ادارات دولتی با ســـرعت آغاز 

و انجام شـــود.«
از  یکـــی  نشـــان می دهـــد  امـــر  ایـــن 
مهم ترین و فوری ترین مســـائل کشور، 
یعنـــی رفـــع ناتـــرازی در حوزه بـــرق، با 
قـــوت و قدرت درحال پیگیری اســـت. 
در همیـــن رابطـــه، دولـــت و شـــخص 
رئیـــس  جمهوری تأمین بـــرق از انرژی 
خورشـــید را در دســـتورکار قـــرار داده 
بودنـــد کـــه بنـــا بـــر اظهارنظـــر دیروز 
رئیـــس  جمهـــوری »اولیـــن محمولـــه 
پنل هـــای خورشـــیدی تأمین شـــده از 
خـــارج تـــا چنـــد روز آینده وارد کشـــور 

می شـــود.«
جلســـه روز گذشـــته هیـــأت وزیـــران، 
اولیـــن جلســـه ای بـــود که »محســـن 
ن  معـــاو ن  ا عنـــو بـــه   » عیلی ســـما ا
مجلـــس  امـــور  و  راهبـــردی  جدیـــد 

کت  شـــر ن  آ ر  د ی  ر ئیس  جمهـــو ر
می کرد. اســـماعیلی که اســـتاد حقوق 
دانشـــکده حقـــوق و علـــوم سیاســـی 
ز  ا پـــس  اســـت،  تهـــران  دانشـــگاه 
محمدجـــواد ظریف و شـــهرام دبیری 

بـــه ایـــن ســـمت منصـــوب شـــد.
بـــه همیـــن دلیـــل بـــود کـــه رئیـــس 
 جمهـــوری نیـــز بـــا گفتـــن خیرمقدم 

قدردانی رئیس  جمهوری از بیانات حکیمانه رهبر انقلاب

امـور کشـور ثانیه ای معطل 
مذاکرات نمی شود
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اتابک: در تابستان برق 
خورشیدی تولید می کنیم

وزیر صنعـــت، معدن و تجـــارت دیروز 
در حیاط دولـــت به خبرنگاران گفت: 
»بـــرای کمک بـــه کاهـــش ناترازی ها و 
مدیریـــت ناترازی هـــا، وزارت صنعت، 
معـــدن و تجـــارت نیـــز وارد فرآینـــد 
ســـاخت نیـــروگاه و همچنیـــن تأمین 
تجهیزات برای تولید برق خورشـــیدی 

شـــده  است«.
محمـــد اتابـــک افـــزود: »تـــاش ما و 
همـــکاران ادامـــه دارد تا در تابســـتان 
بتوانیـــم بـــه تولیـــد برق خورشـــیدی 
کـــرد:  اضافـــه  وی  یابیـــم.  دســـت 
همچنین برنامه ریـــزی مفصلی انجام 
داده ایـــم تـــا تولیدکننـــدگان حمایت 
شـــوند و ناترازی ها به تولید و کار آنان 

آســـیب نزند.«
 

ظفرقندی: اجرای نظام پزشکی 
خانواده

وزیـــر بهداشـــت، درمـــان و آمـــوزش 
پزشکی هم در حاشـــیه جلسه دولت 
اظهـــار کـــرد: »برنامـــه مهـــم وزارت 
بهداشـــت در ســـال جاری این اســـت 
که نظام پزشـــکی خانواده و ارجاع که 
در قانون برنامه هفتم توســـعه آمده و 

مـــورد تأکید رئیس جمهوری اســـت را 
اجرایی کنیم. در این راســـتا جلسات 

متعـــددی در وزارت بهداشـــت و بـــا 
رئیس جمهـــوری داشـــته ایم. اجـــرای 

ایـــن برنامـــه را از ســـطوح روســـتایی 
و محروم تـــر آغـــاز کـــرده و مرحلـــه 
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اعضای هیأت وزیران دیروز به پرسش های خبرنگاران پاسخ دادند

دولت پاسخگو

بـــه مرحلـــه در ســـطوح بالاتـــر اجـــرا 
می کنیـــم.«

 
پورمحمدی: تحقق 100 درصدی 

درآمد مالیاتی
رئیس ســـازمان برنامه و بودجه کشور 
هـــم اعـــام کـــرد:» تقریبـــاً 100درصد 
درآمـــد مالیاتـــی ســـال 1۴0۳ تحقـــق 
یافـــت، امـــا درآمـــد نفتـــی کم شـــد، 
زیـــرا مصـــرف داخلـــی فرآورده هـــای 
نفتـــی افزایـــش و مثاً مصـــرف روزانه 
بنزیـــن حتی بـــه 1۶۵ میلیون لیتر هم 
افزایش یافـــت و این یعنـــی مصرف از 
تولید پیشـــی گرفت.بـــه همین دلیل 
ناگزیـــر شـــدیم درآمدهای نفـــت را با 

فرآورده هـــای نفتـــی تهاتـــر کنیم.«
رئیـــس ســـازمان برنامـــه و بودجـــه از 
مـــردم خواســـت بـــا نـــگاه بـــه میزان 
مصـــرف بنزیـــن و ســـایر فرآورده های 
نفتـــی، مصرف شـــان را کاهش دهند. 
وی بـــا تأکیـــد بر تـــداوم اجـــرای طرح 
کالابـــرگ گفـــت: »اراده نظـــام تداوم 
کالابـــرگ بـــرای هفـــت دهک اســـت. 
منابـــع آن مرحله بـــه مرحله در حالی 
تأمیـــن اســـت و بقیـــه آن نیـــز تأمین 

می شـــود.«
هـــش  کا ت  یعا شـــا ی  محمـــد ر پو
دهک های مشـــمول کالابـــرگ را رد کرد 
و گفـــت: »هیـــچ تصمیم جدیـــدی در 
این زمینـــه اتخاذ نشـــده و مشـــمولان 
ایـــن طرح همـــان هفت دهـــک اعام 

شـــده قبلی هســـتند.«
 

رفیع زاده: توضیح درباره 
جابه جایی ساعت رسمی

رئیس ســـازمان اداری و اســـتخدامی 

کشـــور هم بـــا اشـــاره به درخواســـت 
لایحـــه دوفوریتی دولت برای بررســـی 
جابه جایـــی ســـاعت رســـمی کشـــور 
گفـــت: »ایـــن امـــر بـــه صرفه جویـــی 
در مصـــرف انـــرژی کمـــک می کنـــد. 
مطالعـــات داخلـــی و خارجی نشـــان 
می دهـــد جابه جایی ســـاعت رســـمی 
مـــگاوات   ۵00 و  هـــزار  تـــا  هـــزار  از 
صرفه جویی بـــرق را به همـــراه دارد.«
عاءالدیـــن رفیع زاده ابـــراز امیدواری 
کـــرد کـــه مجلس شـــورای اســـامی با 
این مســـأله همراهـــی کند تـــا اختیار 
جابه جایی ســـاعت رســـمی کشور در 
شـــش ماهه اول و دوم سال به دولت 

بازگردد.
وضعیـــت  ســـاماندهی  دربـــاره  وی 
نیروهای شـــرکتی هم گفت: »در این 
زمینه چهار جلســـه برگزار شده و یک 
جلســـه نیز هفته آینده برگزار می شود 
تا پیشنهاد مشـــخص ما به دولت ارائه 
شـــود تا در هیـــأت دولـــت در این باره 

تصمیم گیـــری کنند.«
 

افشین: تهیه اساسنامه سند 
راهبردی هوش مصنوعی

علمـــی  ن  معـــاو فشـــین  ا حســـین 
رئیس جمهـــوری در پاســـخ بـــه ایـــن 
پرســـش که تهیـــه اساســـنامه ســـند 
راهبـــردی هـــوش مصنوعـــی در چـــه 
مرحلـــه ای قـــرار دارد؟ گفـــت: »ایـــن 
اساســـنامه در کمیســـیون تخصصـــی 
دولـــت در حـــال بررســـی اســـت و 
بـــه زودی در صحـــن دولـــت مطـــرح 
خواهـــد شـــد. پـــس از تصویـــب در 
کمیســـیون، در صحـــن علنـــی دولت 

بررســـی خواهـــد شـــد.«

بـــه محســـن اســـماعیلی، از زحمات و 
تاش هـــای ظریف و دبیـــری قدردانی 
و اظهـــار امیـــدواری کرد کـــه همچنان 
از تـــوان و ظرفیت هـــای دکتـــر ظریف 

بهـــره لازم گرفته شـــود.
این اظهارات پزشـــکیان درحالی است 
که وی، سه شـــنبه شـــب پس از صدور 
حکم اســـماعیلی که جانشـــین ظریف 
و دبیـــری شـــده اســـت، در پیام هـــا و 
نامه هـــای جداگانـــه ای، از زحمـــات و 
خدمـــات ظریـــف و دبیـــری قدردانـــی 

. کرد
دیگـــر بخـــش جلســـه دیـــروز هیـــأت 
وزیـــران، اظهارات معـــاون اول رئیس 
 جمهـــوری دربـــاره جلســـه سه شـــنبه 
شـــب عیدانـــه کارگـــزاران ارشـــد قوای 
ســـه گانه با رهبـــر معظم انقـــاب بود. 
محمدرضـــا عـــارف در ســـخنان خـــود 
بـــا قدردانـــی از فرصت دیدار بـــا مقام 
معظـــم رهبری تصریح کـــرد: »مواردی 
که مـــورد تأکید معظم له هســـتند، به 
طـــور جدی مـــورد توجـــه قـــرار گرفته 
و بـــرای پیگیـــری و اجرای آنهـــا اقدام 

جـــدی صـــورت خواهـــد گرفت.«
همچنیـــن رئیـــس کل بانـــک مرکزی 
هـــم از چگونگـــی و اقدامـــات دولـــت 
برای حفظ ارزش پـــول ملی و الزامات 
آن گـــزارش مبســـوطی ارائـــه داد. در 
این جلســـه تعـــدادی از آیین نامه های 
اجرایی برنامه ۵ ســـاله هفتم توســـعه 

و پیشـــرفت، تعدادی از آیین نامه های 
اجرایی بودجه 1۴0۴، موضوع افزایش 
مـــدت لغـــو روادیـــد میـــان ایـــران و 
قزاقســـتان از 1۴ بـــه ۳0 روز و امضـــای 
موقـــت موافقت نامـــه همکاری هـــای 
لـــت  و د بیـــن  نتظامـــی  ا و  منیتـــی  ا
جمهـــوری اســـامی ایـــران و جمهوری 
آذربایجـــان بـــه تصویب هیـــأت دولت 

. سید ر
رئیـــس کل ســـازمان توســـعه تجـــارت 
ایران نیـــز گزارش مفصلـــی از برگزاری 
نمایشـــگاه اکســـپو »ایـــران 202۵« بـــه 
عنـــوان بزرگتریـــن رویـــداد اقتصادی، 
اجتماعـــی و سیاســـی، همزمـــان بـــا 
ی  ی هـــا ر همکا جـــاس  ا ی  ر گـــزا بر

اقتصـــادی بـــا آفریقـــا ارائـــه کرد.
هیـــأت  وز  دیـــر تحـــولات  مجموعـــه 
وزیـــران، همچنان که دیگر جلســـات، 
ئیـــس   ر ی  مه هـــا برنا و  نشســـت ها 
جمهوری و دیگر اعضای دولت گواهی 
می دهند، نشـــان می دهد امور کشـــور 
بـــه روال خود درحال پیگیری اســـت و 
همان طـــور کـــه رهبـــر معظـــم انقاب 
تأکید کردند، گفت و گوهـــا با آمریکا در 
عمان، نه فقـــط یکی از کارهای دولت، 
بلکـــه یکـــی از ده هـــا کار دیگـــر وزارت 
امور خارجه اســـت. ســـفر دیـــروز وزیر 
امـــور خارجه به مســـکو بـــرای دیدار با 
رئیس  جمهوری روســـیه گـــواه دیگری 

بـــر این ادعا اســـت.

اخبار

سیدحسن خمینی:

پهلوانی در فرهنگ ما ریشه دارد
حجت الاســـام والمســـلمین ســـید حســـن خمینی 
در مراســـم تجلیـــل از فعالان فرهنگی ورزش کشـــور 
که به مناســـبت روز ملـــی فرهنگ پهلوانـــی و ورزش 
زورخانـــه ای با حضـــور وزیر ورزش و جمعـــی از اهالی 
ورزش کشـــور در حـــرم امـــام راحـــل برگزار شـــد، با 
اشـــاره بـــه این جملـــه امـــام)ره( کـــه در همـــه ابعاد 
انســـانی ورزش کنید، گفـــت: »ورزش عـــاوه بر بعد 
قهرمانی که بســـیار شیرین اســـت، بعد پهلوانی هم 
دارد کـــه در فرهنگ مـــا ریشـــه دارد و می توانیم آن را 
به جهـــان عرضه کنیم.« به گـــزارش ایرنا، وی افزود: 
»پهلوانـــی عبارت اســـت از انصاف و فراتـــر از انصاف. 
یعنـــی آنچـــه برای دیگـــران روا مـــی داری بر خـــود روا 
نـــداری و به خودشـــان عطا کرده و ایثـــار کنی. مانند 
پوریـــای ولـــی کـــه پیـــروزی را به طـــرف مقابـــل عطا 
کرد.« حجت الاســـام سیدحســـن خمینی در پایان 
یاد شـــهدای انقاب اســـامی، بویژه شهید سلیمانی 
و شـــهید رئیســـی که خانواده آنان در مراســـم حضور 

داشـــتند، را گرامی داشت.

مجلس با ترک فعل در ناترازی برق 
برخورد می کند

محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شـــورای اســـامی 
بـــا اشـــاره بـــه تذکـــرات نماینـــدگان دربـــاره قطعـــی 
و ناتـــرازی بـــرق گفـــت: »اگـــر تـــرک فعلـــی در ایـــن 
خ داده باشـــد، مجلـــس برخـــورد خواهـــد  حـــوزه ر
کـــرد.« به گـــزارش ایرنـــا، دیـــروز برخـــی نمایندگان 
در صحـــن علنی مجلس شـــورای اســـامی نســـبت 
بـــه قطعی بـــرق به دلیـــل ناتـــرازی اعتـــراض کردند. 
محمدباقـــر قالیباف در پاســـخ بـــه این تذکـــرات، با 
بیـــان اینکه کمیســـیون انـــرژی پیگیر ایـــن موضوع 
)ناتـــرازی برق( باشـــد، گفـــت: »در روزهـــای نظارتی 
می توانیـــم بر اســـاس مـــاده ۴۵ و 10۷ پیگیری کنیم 
و اصـــاح و تکمیـــل قانـــون را انجـــام دهیـــم تـــا اگر 
کـــم کاری و تـــرک فعـــل کرده انـــد، برخـــورد کنیـــم.« 

سخنگوی قوه قضائیه:

ایران برای منافع ملی از دیپلماسی 
هم بهره می برد

ســـخنگوی قـــوه قضائیـــه گفـــت: »گزینـــه مذاکـــره 
غیرمســـتقیم ایـــران با طـــرف مقابل ناشـــی از اراده 
جمهـــوری اســـامی اســـت کـــه بـــرای منافـــع ملـــی 
می جنگـــد و از روزنه های دیپلماســـی هم می خواهد 
بهـــره ببـــرد، اما آنچه مســـلم اســـت، این اســـت که 
ایـــران در موقعیتـــی اســـت که بـــه هیـــچ قدرتی باج 
نمی دهـــد و در مقابـــل تهدیدات دشـــمن بـــا اقتدار 
از گزینه هـــای لازم خـــود بموقع اســـتفاده می کند.«
بـــه گزارش میزان، اصغر جهانگیر در اولین نشســـت 
خبـــری خود در ســـال جدید افزود: »قـــوه قضائیه به 
نوبـــه خود اجـــازه نمی دهـــد برخی در زمین دشـــمن 
بـــازی کننـــد و فضا را به فضـــای ناامن تبدیـــل کنند. 
وی دربـــاره اجـــرای حکـــم دو وزیر محکوم شـــده در 
پرونـــده چـــای دبش گفـــت: »حکم در مرحلـــه اجرا 

اســـت و اطاع رســـانی خواهد شد.«
ســـخنگوی قـــوه قضائیـــه دربـــاره آخریـــن وضعیـــت 
پرونده نگیـــن غـــرب و مروارید گفت: »بـــرای تعداد 
ســـه پروژه در قالـــب 1۷0۵ واحد مســـکونی پایان کار 
صادر شـــد و بـــرای ۹ پروژه 1۳1۵ فقره ســـند مالکیت 
اخذ شـــد و در حـــال انتقال بـــه مشـــترکین پرونده 
پروژه اســـت کـــه از مجموع این اســـناد تعـــداد ۹۶۵ 
فقـــره مربوط به پـــروژه مروارید غرب اســـت و تعداد 
2۷۸ نفـــر در جریان این پروژه به عنـــوان عضو مازاد 
شناســـایی شـــدند دادگاه بر مبنـــای میانگیـــن تورم 
اعامیه بانک مرکزی اقدام به تســـویه حساب نقدی 

با آنها کرده اســـت.
 

مشاور فرمانده ستاد کل نیروهای مسلح:

مردم، رهبری و دولت همه 
هماهنگ هستند

مشـــاور فرمانده ســـتاد کل نیروهای مســـلح گفت: 
»مواضـــع جمهـــوری اســـامی ایـــران ثابت اســـت و 
آن را تـــا آخـــر ادامه خواهـــد داد. ایـــن آمریکایی ها و 
اســـرائیلی ها هستند که باید خواســـت ما را بپذیرند. 
اگرنـــه، مـــا از قبل هم مواضـــع خود را اعـــام کرده و 
پای آن ایســـتاده ایم. مردم ما، رهبـــری و دولت همه 

هماهنگ هســـتند.«
به گـــزارش ایلنـــا، ســـردار حســـین اشـــتری، درباره 
گفت و گـــوی ایـــران و آمریکا تصریـــح کرد: »مـــا باید 
مقداری تحمل کنیم تا مراحـــل بعدی این مذاکرات 

را هـــم ببینیم کـــه چه خواهد شـــد.« 
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گزارش

 رضوانه رضایی پور

خبرنگار حوزه دولت

دیـــروز اعضای هیـــأت وزیران بـــرای اولیـــن بار در 
ســـال جدیـــد در پایـــان جلســـه هیـــأت دولـــت در 
جمع خبرنـــگاران حاضر شـــدند و به پرســـش های 
آنان پاســـخ گفتند. حضـــور آنان در حیاط پاســـتور 
بـــه دلیل وقـــوع رویـــداد گفت و گوی غیرمســـتقیم 
ایـــران و آمریـــکا در عمـــان، از پیش، نـــوع و جهت 
بیشـــتر پرســـش های خبرنگاران را قابل پیش بینی 
کـــرده بـــود. بـــه همیـــن دلیـــل بـــود کـــه وقتـــی 
رئیس جمهـــوری از پله هـــای ســـاختمان دولـــت 
پاییـــن آمـــد، خبرنـــگاران بـــه ســـوی او رفتنـــد و از 

مسعود پزشکیان خواســـتند درباره این گفت و گوها 
ســـخن بگوید.

رئیـــس جمهـــوری هـــم در پاســـخ، تنها بـــه گفتن 
یک جمله بســـنده کـــرد و گفـــت »رهبـــر انقلاب در 
ایـــن مـــورد صحبت کـــرده انـــد« و بـــه ایـــن ترتیب 
باقـــی توضیحـــات را بـــه وزیر امـــور خارجـــه ارجاع 
داد. ســـیدعباس عراقچـــی هـــم بـــا بیـــان اینکـــه 
غنی ســـازی ایران امری واقعی، حقیقـــی و پذیرفته 
شـــده اســـت، تأکید کرد که »ما برای اعتمادســـازی 
بـــرای نگرانی احتمالـــی آمادگی داریـــم، ولی اصل 
موضوع غنی ســـازی قابـــل مذاکره نیســـت.« دیروز 
بحـــث گفت و گـــوی خبرنگاران بـــا اعضـــای کابینه 
دربـــاره مذاکـــرات غیرمســـتقیم ایـــران و آمریـــکا 
در حیـــاط دولـــت، تـــا آنجا پیـــش رفت کـــه برخی 
خبرنگاران تلاش کردند آنچه تأخیر در معرفی وزیر 
پیشـــنهادی اقتصاد و دارایی به مجلـــس خواندند 

را بـــه ایـــن گفت و گوهـــا گره بزننـــد و میـــان این دو 
مســـأله غیرمرتبـــط، ارتباط و پیونـــدی ایجاد کنند. 
امـــا ســـخنگوی دولت در پاســـخ به پرســـش هایی 
از ایـــن دســـت، تصریـــح و تأکیـــد کـــرد »همانطور 
که مقـــام معظم رهبـــری دربـــاره آن تذکـــر دادند و 
رئیس جمهـــوری هـــم بـــر آن تأکیـــد کردنـــد، ما در 
دولـــت هیچ کـــدام از موضوعـــات داخل کشـــور را 
بـــه مذاکرات گـــره نمی زنیم و امور جاری کشـــور به 
روال خود در حال انجام اســـت.« البته به رغم این 
پاســـخ صریح و شـــفاف به پرســـش هایی که تلاش 
دارد دو موضـــوع کاملاً غیرمرتبط را بهم مرتبط کند، 
باز هم معلوم نیســـت کـــه این موضوع، دســـتمایه 
فضاســـازی های دیگـــر قـــرار می گیرد یا خیـــر. آنچه 
در ادامـــه می خوانید، پاســـخ دیگر اعضـــای دولت 
به دیگر پرســـش های خبرنـــگاران در حیاط دولت 

. ست ا

دولت

مهاجرانی: امور کشور را به مذاکره گره نزده و نمی زنیم
ســـخنگوی دولت هم در پاســـخ به پرســـش هایی که تاش 
داشـــتند مســـأله معرفـــی وزیر پیشـــنهادی امـــور اقتصادی 
و دارایـــی بـــه مجلـــس را به مذاکـــرات گـــره بزننـــد، تأکید 
کـــرد: براســـاس قانون دولت ســـه ماه بـــرای معرفـــی وزیر 
پیشـــنهادی بـــه مجلـــس فرصـــت دارد و می توانـــد از ایـــن 
فرصـــت خود بـــه صـــورت کامل اســـتفاده کند، سرپرســـت 
وزارتخانه هم مشـــغول انجام وظیفه است و کارها به خوبی 
پیـــش مـــی رود، هیچ کاری هـــم در ایـــن وزارتخانـــه معطل 
نمانده اســـت. بررســـی گزینه ها در حال انجام اســـت و در 

زمـــان مقـــرر وزیر پیشـــنهادی به مجلـــس معرفی خواهد شـــد.
فاطمه مهاجرانی در پاســـخ به ســـؤالی درباره ســـرمایه گذاری آمریکایی ها در ایران و بازگشایی سفارت این 
کشـــور هـــم با بیان اینکه بازگشـــایی ســـفارت موضوعی اســـت که تالی بـــر موضوعات دیگر اســـت، تأکید 
کرد:» اکنون بازگشـــایی ســـفارت آمریکا موضوعیت ندارد، موضوع هنوز بســـیار خام است و پاسخ به این 
ســـؤال معنایی ندارد. موضوع سرمایه گذاری خارجی نیز روال مشـــخصی دارد و برای همه کشورها یکسان 
اســـت. اقدام به هرگونه ســـرمایه گذاری، صرف نظر از ملیـــت، باید در چهارچوب قوانیـــن و خطوط قرمز 
کشـــور انجام شـــود.« سخنگوی دولت درباره مســـأله رفع فیلترینگ گفت: »هر مســـأله ای را باید در محل 
قانونـــی خـــود حل کرد. مـــا نمی توانیم مســـائل را از مکان خـــود جابه جا کنیم. هر مســـأله بایـــد از مکان 
قانونی خودش حل شـــود.« وی در تشـــریح مصوبات دولت از ابتدای ســـال گفـــت: » در دولت آیین نامه 
اجرایی برنامه هفتم توســـعه با موضوع طراحی و اســـتقرار نظام نوین درآمد-هزینه در اســـتان ها، با تمرکز 
بر افزایش پایدار درآمدهای اســـتانی و بهبود تعادل های اســـتانی تصویب شـــد. موضوع بعدی در راستای 
تعادل بخشـــی به ســـفره های آب زیرزمینی و جلوگیـــری از آلودگی و تخریب خـــاک و همچنین بازار مبادله 

آب هـــای نامتعارف با حفظ کاربری آب اســـت که به تصویب هیأت دولت رســـید.«
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رئیـــس  جمهوری در جلســـه »ارتقـــای کیفی نظام آموزشـــی«، با اشـــاره به 
اهمیـــت و جایگاه توســـعه عدالـــت آموزشـــی و ارتقای کیفیـــت آموزش با 
مشـــارکت مردم، در برنامه های دولت وفاق ملی گفت: »برای رســـیدن به 
ایـــن اهداف باید مردم را به صحنه آورد؛ مشـــارکت مـــردم ضامن موفقیت 
اجـــرای برنامـــه دولت در زمینـــه آموزش و پرورش اســـت. وقتـــی مردم به 
صحنه بیایند و در توســـعه فضاهای آموزشـــی مشـــارکت کنند، نســـبت به 

ایـــن طرح ها احســـاس مالکیت خواهند داشـــت. «
رئیـــس  جمهوری افـــزود: »دولـــت چهاردهم بـــه دنبال جذب مشـــارکت 
اقشـــار مختلف مردم در مســـیر حل مشـــکات نظـــام آمـــوزش و پرورش 
اســـت و در این راســـتا زمینه مشـــارکت برای مـــردم فراهم بـــوده و میدان 

بـــرای همه باز اســـت.«
پزشـــکیان دربـــاره اهمیت اجـــرای طرح هـــای مرتبط با توســـعه فضاهای 
آموزشـــی، طبق برنامه پیش بینی شـــده، تصریح کرد: »باید یک مرکز رصد 
ایجـــاد شـــده و گزارش های دقیق و منظم از میزان پیشـــرفت در ســـاخت 
مـــدارس در هر اســـتان و نیازهای هر دســـتگاه در این راســـتا از طریق این 
مرکـــز رصـــد در اختیار دولت قرار گیـــرد. مدارس بایـــد در همان محله ای 

که به آن نیاز هســـت، ساخته شـــوند، نه اینکه مدرســـه در مکانی ساخته 
شـــود کـــه از آن محلـــه فاصلـــه داشـــته و دانش آمـــوزان برای رفـــت و آمد 

مشکل داشـــته باشند.«
رئیس  جمهوری افـــزود: »تیمی از کارشناســـان، اســـتانداردهای لازم برای 
کاس هـــا را مشـــخص می کنند تـــا چینش کاس هـــا و تأمیـــن تجهیزات 
مورد نیاز آموزش های نوین و به روز دانش آموزان براســـاس آن استانداردها 

انجام شود.«
پزشکیان با اشـــاره به اهمیت عدالت آموزشی، اضافه کرد: »نباید اختاف 
کیفی آموزشـــی در مدارس ما به شـــکلی باشـــد که موجب ایجـــاد نابرابری 
و تبعیـــض بین دانش آموزان شـــود، بلکه باید امکانات آموزشـــی برابری در 

اختیار همه دانش آموزان کشـــور قرار گیرد.«
 رئیـــس  جمهوری بـــا بیان اینکه اصـــاح روش های آمـــوزش باید معطوف 
بـــه نیازهای آینده کشـــور انجام شـــود، گفت: »بـــرای اینکـــه دانش آموزان 
را معطـــوف به تأمیـــن نیازهـــای آینده کشـــور تربیـــت کنیم، بـــه مطالعه 
تطبیقـــی نیـــاز داریم. بایـــد از ظرفیت علمی دانشـــگاه ها و دانشـــگاهیان 

بهـــره بگیریم.« 
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پزشکیان در جلسه ارتقای کیفی نظام آموزشی:

اصلاح روش های آموزش باید معطوف به نیازهای آینده کشور انجام شود


